
Vragen ChristenUnie vragenuur Forum Stad – 10 september 

Betreft: RA 24 037 Inwoner van Rijswijk inzake plaatsing ondergrondse container 

1. Heeft de schrijver van deze brief al antwoord gehad van de gemeente? Zo ja, wat was de 
strekking van het antwoord?  

2. Is er regelmatig sprake van bijplaatsingen in de huidige situatie?  
3. Klopt het dat er groen moet verdwijnen voor het plaatsen van de afvalcontainers? 
4. Hoe kijkt de wethouder naar het alternatief van de bewoner? 
5. Is het mogelijk om de schrijver van de brief tegemoet te komen door middel van het plaatsen 

van een containertuin rondom de container?  


